
 
Van: Elbert Vroegindeweij [   

Verzonden: woensdag 8 mei 2019 9:10 

Aan: Griffie Nijmegen 
Onderwerp: Re: Verkeer Kaaplandstraat 

 

Beste Griffier, 
 
Graag onderstaande mail beschouwen als een aanvulling op mijn brief van 26 april j.l. 
  
Op 26 April stuurde ik u onderstaande brief. In deze brief vroeg ik mij, namens velen uit de 
buurt, zich af waarom wij niets wisten van op handen zijnde aanpassingen / groot 
onderhoud aan onze straat. Echter 4 dagen later, op 30 april, kregen wij een uitnodiging 
voor dinsdag 7 mei, om met buurt en uitvoerders te brainstormen over bovengenoemde. 
Deze avond is goed verlopen. We merkten dat we grotendeels op één lijn zaten qua 
problematieken en wensen om dit aan te pakken. Uiteraard zijn er verschillen op detail / 
uitvoering, maar op hoofdlijnen gaat het om: te hoge snelheid van verkeer, trillingen door 
liggende drempels & het negeren van het inrijverbod vanaf de Dennenstraat. 
Hiermee is eigenlijk al mijn brief beantwoord, gezien wij als buurt ook weer geinformeerd 
worden over het verdere verloop. 
Het is enkel jammer te noemen dat we pas in een laat stadium geinformeerd werden, maar 
dat doet niets af aan de bijeenkomst van 7 mei. Zeker nu ons beloofd is om ons in het 
vervolgtraject eerder uit te nodigen. 
 
Dank. 
Elbert Vroegindeweij 

 
 

 
 




